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ÅRSMÖTE/HÖSTMÖTE,  

DANDERYDS GOLFKLUBB, onsdag den 25 november 2021,  
Kl. 18.30 Danderyds Golfklubb.  Klubbhuset. 
Närvarande: 
Medlemmar enligt röstlängd. Styrelsen: Ebbe, Henrik, Fredrik S., Johan O., 

Tomas, Kent.  
 
 
 

MÖTETS Öppnande  
 

1 Fastställande av röstlängd för mötet. 
- Närvaro lista fastställas som röstlängd för mötet 

 
2 Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt. 

- Konstaterades och godkänt. 
 
3 Fastställande av föredragningslista. 

- Föredragningslistan fastställts 
 
4 Val av ordförande och sekreterare för mötet. 

- Till ordförande på mötet valdes Ebbe Loiborg och till sekreterare 
Kent Larsson 

 
5 Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare, som jämte 

ordföranden skall justera mötesprotokollet. 
- Göran Brännström och Johan Gröndal valdes att justera 

protokollet 
 
6 Fastställande av medlemsavgifter, övriga avgifter, medlemslån, 

verksamhetsplan samt budget för det kommande verksamhets- och 
räkenskapsåret. Se Verksamhetsplanen mm.  
- Henrik Kjellberg redogjorde för utsänd förslag till 

verksamhetsplan och budget notat och budget. 
- Klubben förväntar att Golfen sin helhet har kulminerat för denna 

gång ovanpå den stora framgången under 2019 och 2020. 
- Klubben ser en utmaning i att behålla det stora medlemstal (fn. 

Ca 1100). Och vill inte föreslå förändring i nuvarande 
medlemsavgifter. 

- Det budgeteras med ett överskott på 160 tkr, härvid bevaras 
oförändrat kassalikviditet på minst 1,5 milj. vid årets slut. 
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- Klubbens främste syfte att utbilda ungdomar i golf vill ytterligare 
utvecklas genom bl.a. att ge våra tränare större ansvar för 
upplägg och genomförande. 

- För alla medlemmar säkra en väl underhållen bana och trevliga 
klubbhus faciliteter med positivt bemötande. Även ska banan 
kunna tillfredsställa greenfee spelare, som är viktiga för klubbens 
ekonomi. 

- Det var en del frågor som debatterades: 
- M.h.t. kassans storlek och ekonomi. Har klubben en 

investeringsplan på längre sikt? Vilka är de största riskerna? 
o Klubben använder bättre begagnade maskiner som kan 

behöves utskiftad vid utslitning som knappast infaller 
samma år för alla. 

o  Annars är greenfee omsättningen väderberoende liksom 
att bevara en attraktiv golfupplevelse for medlemmar är en 
viktig faktor. 

- Bevattning behandlades. 
o Klubben har endast bevattning av greenerna. Ytterligare 

bevattning kommer kräva ännu större förbrukning av 
kommunalt vatten, vilket vi inte anser lämpligt. 

- Sponsorintäkter. 
o Styrelsen erkänner, att trots en stor insats, har vi inte 

lyckades med att skaffa sponsorer, men vi tar gärna nya 
krafttag. 

- Speltempo under speciellt helger. 
o Vi försöker att minska problemet vid långsamma 4 bollar 

och planerar orange tees vid fadderronder. 
 

                        Budget och medlemsavgifter fastställdes enligt styrelsens förslag. 
 

 

 
 
 

7 Fastställande av antal styrelseledamöter för kommande 
verksamhetsår, enligt stadgarna § 25. Min.5 och max.7 
Med en medlem som utträder blir vi 6 medlemmar. Valberedningen 
återkommer med förslag till ev. fyllnadsval till årsmötet till våren. 
 

8 Val av 
 

  a klubbens ordförande för en tid av (1) år; Ebbe Loiborg ställer upp för 
omval. 

 
  b Val av ledamot i styrelsen för en tid av (2) år Johan Olsson, Henrik 

Kjellberg, Kent Larsson, Fredrik Svanvik.  
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   Följande valdes för 2 år 2020 Guije Sundin-Jacobsen, Johan Melcher 
Lindholm och Tomas Lindhoff. Guije Sundin-Jacobsen utträder av 
styrelsen. Den föreslagna styrelsen blir då:  

 
- Henrik Kjellberg (omval)  
- Kent Larsson (omval)   
- Fredrik Svanvik (omval) 
- Johan Olsson (omval) 
- Johan Melcher Lindholm 
-Tomas Lindhoff    

 
  c 2 suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid 

av (1) år; Förslag omval av Leif Gårdal och Lars Erik Holm. 
 
  d 2 revisorer jämte suppleanter för en tid av ett år. I detta val får 

styrelsens ledamöter inte delta; Lars Reuterskiöld (omval), Anders 
Folke (omval). 

e (3) ledamöter i valberedningen för en tid av ett år, av vilka en skall 
utses till ordförande; Följande kandidater: 

 Lis Wahlgren Brännström 
 Eva Carneborn 
 Lars Fornell 

 
  f ombud till GDF-möte. Förslag Kent Larsson 
 

Mötet godkände alla val. 
 
Ebbe tackade Styrelsen och personal for bra samarbete och den stora ideella 

insats som presteras. Revisorernas insats och rådgivning samt 
för att klubben äntligen har fått en valberedning. 

 
 

9 Behandling av styrelsens förslag och i rätt tid inkomna motioner. 
Inga inkomna. 

 
10 Övriga frågor 

 
 
 Johan Gröndal begärde ordet för att; 
 
dels, i sin egenskap av ledamot i kommunens tekniska nämnd, informera 
om följande förväntade åtgärder; 
 
Kommunen håller på att fastställa gränser för det naturvårdsområde som 
angränsar till golfbanans mark, vilket sannolikt kommer att innebära att 
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nuvarande 5:ans gul tee måste flyttas fram för att inte hamna i 
naturvårdsområdet. 
Trafikverket kommer att anlägga en gång- och cykelbana längs 
Edsbergsvägen, vilken kan komma att ta i anspråk mark inom 
arrendeområdet. 
Kommunen avser att inom några år omförhandla arrendeavtalet med 
klubben, varvid stort fokus kommer att läggas på hur arrendeområdet skall 
utnyttjas för barn- och ungdomsverksamhet. 
 
Dels påpekades, att på förekommen anledning, klubben måste samråda 
med kommunen för att ta ner träd, förutom sådant som fallit av sig självt 
eller akut riskerar att falla inom spelområdet. 
 
Dels, ställde frågor om klubbens verksamhet som framkommit under 
samtal med andra medlemmar, och som styrelsen ombads att besvara vid 
nästa årsmöte; 
 
Hur avser klubben att tillgodose juniorernas träningsmöjligheter när banan 
inte längre delvis stängs av för träning? 
Varför tillhandahåller inte klubben längre utrymme för tränarnas möjlighet 
att bedriva försäljning av golfprodukter i klubbhuset. 
 
Ordföranden meddelade att styrelsen tagit till sig informationen och 
kommer att besvara frågorna vid kommande årsmöte. 

 
 
 

11  Mötets avslutande  
 
 

 

 

 

 

 

 

Danderyd 2021-11-25 


